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Στην εκκλησία, η πρώτη και κύρια πράξη είναι η μετάνοια, το 
να βάζουμε διαρκώς καινούργια αρχή. Η μετάνοια είναι να 
βρούμε το αληθινό κριτήριο ζωής και κριτήριο είναι πότε 
έχουμε Χριστό και πότε δεν έχουμε, λέει ο Αρχιμανδρίτης π. 
Βαρνάβας Γιάγκου, Ηγούμενος της Ιεράς Μονής Αγίας 
Θεοδώρας Θεσσαλονίκης, τον λόγο του με θέμα: «Να έχουμε 
τον Χριστό κάτοικο μέσα μας».
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